
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 4
Holice

Č. 3 / 2023 08. 03. 2023 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: František Ryšánek, Ing. Tomáš Fojtík, Beáta Kalinová, Ing. Jaroslav Štůla, Ing. Jiří Koch,
Bc. František Šváb, Ing. Stanislav Kovář, David Kapsia

Omluveni: Ing. Martin Kučera, Bc. Miloslav Šmída

Hosté: Zástupce MP

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
1) Podmět od občanů na řešení obtěžujícího zápachu v okolí areálu ADM Plant Olomouc - Hamerská. -  2)
Aktualizované cenové nabídky na opravu vozovky v ulicích Hollarova a U Pekárny. -  3) Projektové náměty v
Dlouhodobém investičním plánu města za Holici. - 4) Rekonstrukce stanovišť kontejnerů na tříděný odpad. - 5)
Úprava zeleně před hřbitovem. - 6) Různé.

Pro: 0 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Starší požadavky
Zápis č. 10/2022 ze dne 05. 10. 2022: Namátková kontrola parkování v ul. U Hřiště - Vyřešené
Zápis č. 10/2022 ze dne 05. 10. 2022: Autobusové zastávky Hamerská - Vyřešené
Zápis č. 10/2022 ze dne 05. 10. 2022: Oprava laviček na Návsi Svobody 2023 - V realizaci
Zápis č. 11/2022 ze dne 07. 12. 2022: Údržba zeleně - ořez stromů - Před uzavřením
Zápis č. 11/2022 ze dne 07. 12. 2022: Záchovná údržba mobiliáře v Holickém lese - V realizaci
Zápis č. 11/2022 ze dne 07. 12. 2022: Úprava parkoviště v ulici Krokova - dokončení vyznačení - Předáno
Zápis č. 1/2023 ze dne 04. 01. 2023: Doplnění výstražného dopravního značení - Před uzavřením

5 Projednávané záležitosti

5.1 Podmět k prověření obtěžujícího zápachu v okolí areálu ADN Plant Olomouc - Hamerská
Předseda komise projedná tuto záležitost se zástupci odboru životního prostředí.

5.2 Financování opravy vozovky v ulicích Hollarova a U Pekárny.
Komise obdržela dvě cenové nabídky na provedení dočasné opravy povrchu vozovky v uvedených ulicích
technologií penetrovaného makadamu podle únostnosti ve varintě min. 15tun a min. 7tun. Celkem se jedná o
opravu v rozsahu 780m2, kdy cena včetně DPH je v první variantě 1.845tis. Kč a ve snížené únosnosti 1.389tis.
Kč. Vzhledem k finančním možnostem komise je třeba případnou realizaci rozložit do 4 etap při nižší únosnosti,
či do 5 etap ve variantě do 15tun. V jednom roce se bude realizovat vždy jen jedna etapa. Toto rozdělení bude
znamenat zvýšení nákladů minimálně o opakované výkony stavební firmy a inflační navýšení.
Komise současně podala návrh na zpracování projektové dokumentace na konečnou úpravu komunikací v
uvedených ulicích včetně inženýrských sítí. Předseda komise projedná na odboru dopravy vhodný způsob
řešení i v souvislosti s realizací investičních záměrů dle zpracovaných územních studií v této lokalitě.



5.3 Dlouhodobý investiční plán
Předseda komise seznámil členy se žádostí vedoucího odboru investi Ing. Marka Drešra o stanovení priorit
komise v evidovaných návrzích v DIP a prověření jejích aktuálnosti.
Předseda komise předá všem členům aktuální přehled evidovaných návrhů k prostudování a na dalším jednání
komise dojde k finalizaci stanoviska za komisi.

5.4 Úprava zeleně před hřbitovem
Předseda komise seznámil členy s vyjádřením Mgr. Lakomé z oddělení městské zeleně k návrhu komise na
úpravu prostoru před hřbitovem. Úplným odstraněním části keřů v blízkosti chodníku na hřbitov a vozovky dojde
k prodloužení rozhledové vzdálenosti chodců při přecházení vozovky a zvýší se tak jejich bezpečnost.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

6.1 Rekonstrukce stanovišť
Komise souhlasí s návrhem na rekonstrukci veřejného stanoviště s tříděným odpadem na ulici Krokova a
navrhuje rozšíření stanovišť k rekonstrukci o tyto lokality: - Sladkovského - u lékárny v ul. U Solných mlýnů - Na
Zábrani - u křižovatky s ul. Keplerova- Přerovská - u motorestu na parkovišti.

7 Nové požadavky

1 Parkoviště v ul. Krokova - vodorovné dopravní značení

Komise opakovaně žádá o dokončení návrhu na změnu vodorovného dopravního značení parkoviště v ulici
Krokova. Vzhledem ke zvýšenému provozu vozidel je třeba jednosměrný průjezd vozidel parkovištěm bez
nutnosti otáčení a couvání, i za cenu snížení počtu vyznačených míst pro parkování. Projednaný návrh komise
byl předán panu Holému. V současné době má parkoviště dvě slepé uličky, kde dochází ke střetům vyjíždějících
a zaparkovaných vozidel. Komise obdržela několik protokolů o dopravní nehodě v období posledních 5 měsíců,
kdy došlo k poškození zaparkovaných vozidel zdejších občanů. Množí se případy, kdy viník z parkoviště ujede.
V místě je ordinace praktického lékaře a provozovna pekařství, kde dochází k blokování sanitky, či vozidla
zásobování. Dlouhodobě jsou na parkovišti odstavená dodávková vozidla stavební firmy a neukáznění řidiči
odstavenými vozidly blokují příjezdovou komunikaci, což zhoršuje přehlednost parkoviště.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 3 / 2023

Datum schválení zápisu: 02. 04. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
František Ryšánek

Zapsal/a:
František Ryšánek

Ověřil/a:
Ing. Stanislav Kovář


